

Switzerland, 31 May 2023

To Kazakh National Public Union of MMA Federation  
CEO Mister Kurman Tileubayev

Based on the no feedback from the Kazakh MMA Federation since July 2022, previously sent notification letters to the Ministry of Sports and the Ministry of Foreign Affairs of the Republic of Kazakhstan.

Due to the lack of work on the implementation of activities in accordance with the signed agreements with IMMAF, which led to the expiration of the signed Agreement Between IMMAF and the RPA "Kazakh National Public Union of MMA Federation "IMMAF ASIA 2020 Open Championship dated November 19, 2020" and due to the inactivity of the Kazakh side, were violated the main points of the Agreement between IMMAF and the RPA "Kazakh National Public Union of MMA Federation" IMMAF WORLD Championship 2020 from April 02, 2020"

in connection with which these agreements are canceled and terminated unilaterally by IMMAF.

If you have any queries regarding this letter, please do not hesitate to contact me as soon as possible.



**President Kerrith Brown**

**IMMAF**



31 мая 2023 года

**Генеральному директору РОО «Казахстанская объединенная федерация смешанного боевого единоборства ММА»**

**К.Тилеубаеву**

На основании отсутствия обратной связи со стороны Казахстанской федерации ММА с июля 2022 года, ранее отправленных писем уведомлений в Министерство спорта и Министерство иностранных дел Республики Казахстан. А также отсутствие работы по осуществлению мероприятий согласно подписанных соглашений с IMMAF, что привело к истечению срока исполнения подписанного Соглашения Между IMMAF и РОО «Казахстанская объединенная федерация «Открытый Чемпионат IMMAF ASIA 2020 от 19 ноября 2020» и из-за бездеятельности Казахстанской стороны были нарушены основные пункты Соглашения Между IMMAF и РОО «Казахстанская объединенная федерация «Чемпионат МИРА IMMAF 2020 от 02 апреля 2020» в связи с чем данные соглашения расторгаются в одностороннем порядке со стороны IMMAF.

**Президент Международной организации  
Керрит Браун**